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PROTOKOLL FRÅN HALMSTADS SEGELSÄLLSKAPS STYRELSEMÖTE 2023-05-11 
 
 

Styrelse Närvaro  

Marie Karlsson ordförande  x 

Lars Häggström sekreterare   x 

Ove Bengtsson x 

  Dieter Nowack kassör ej 

Alice Nilsson Bibin x 

Pearl-Angela Marsh x 

Mikael Eriksson ej 

Gary Petersson ej 

 
 

 1. Sammanträdet öppnades. Ove Bengtsson mötesordförande. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Sekreterare för mötet Lars Häggström 

4. Val av justerare: Pearl tillsammans med mötesordförande och sekreterare 

5. Föregående Mötesprotokoll, lades till handlingarna, punkterna 

uppsatta på aktivitetslistan. 

6. Ekonomi:  Utfall till sista april i linje med budget - men också detta året få vi 

samma utmaning att trots att vi ökar våra avgifter så verkar inkomsterna samma 

som förra året. Vi får bevaka detta fortsatt under året - men jag tror att allt förutom 

en del sommarplatser är utfakturerad.  

 
7. Kommittéer/grupper 
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Seglingskommitté   Gary Petersson 
●        Tisdagsseglingarna har inletts den 9/5  

  
Sportbåtskommitté   Marie Karlsson  

● Linda Smit och Ci Eriksson planerar J/70 träningsläger 28-30 juli 
för seglare mellan 13-30 år som idag seglar på grön/blå nivå, 
alltså inte elitseglare.  

● Allsvenskan startar 12-14 maj. En besättning seglar för HSS. 
 
 
  Jollekommitten,  Alice Nilsson Bibin  

● Ansökan bidrag SSF Örekatten Sprintsegling 15 000 kr - inskickad 
Marie 

● Ansökan bidrag SSF utrustning C55 6 545 kr - inskickad  
● Bokningar till seglarskolan pågår 

 
Fritidsbåtskommitté   Lars Häggström 

●  Eskadersegling planeras 18-21/5 
  
Båt- och Förvaltningskommitté Gary Petersson 

● Nytt uterum på klubbhuset planeras att vara färdigt tills        
seglarskolan börjar 

● Arbete med att flytta miljöstationen fortgår 
          
 
Båthuskommitté   Gary Petersson 
 
Gästbåt- och Husbilskommitté Dieter Nowack 

●  Nya informationsbroschyrer utarbetas för husbilar och gästbåtar  
  
Klubbhuskommitté   Ove Bengtsson 

●  Många har anmält sig för att hjälpa till vilket är glädjande 
  
Miljökommitté   Mikael Eriksson 
Inget nytt att rapportera 
 
Subliftgrupp    Pearl-Angela Marsh  

● Sjösättning pågår men har blivit något försenat pga lågt vatten en 
helg 

 
IT grupp    Marie Karlsson  
 
8. Pågående ärenden 

●   Hamnvärd 

Bokning har påbörjats, främst i juni men även en del i juli och augusti. 
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Juni - bara 2 hela dagar / 4 pass 23 +24 Juni - midsommar -inte bokad 

Juli - 12 dagar saknas delvis,  2 hela dagar - totalt 16 pass 

Augusti - 4 dagar saknas delvis,  6 hela dagar - totalt 16 pass 

Totalt just nu saknas 36 pass - av 184 pass - så 148 bokade! 

 Efter 15/5 bokas medlemmar upp enligt lista på de som har bryggplats. 

Mail skickades 6 maj till båtplatsinnehavare. Reflexvästar med tryck är 

klara. 

Mobilen och skåpet är klart 

Dieter arbetar  med en pärm med lite detaljinformation för 

gästhamnsvärdar. 

Dieter och Pearl ska har genomgång efter 15/5 

 

Administrativa system 

Arbetet med medlemskap i Båtunionens system fortgår och kommer att 

presenteras på höstmötet för beslut också vad gäller kostnader.   

● Representanter för Båtunionen kommer att medverka på 

Styrelsemötet den 8/6 

 

Centrumutvecklingsplan 

Information om fördjupad översiktsplan för Halmstads Centrum 2050 har 

skickats till HSS. Remisstid 20 april - 28 juni 2023. Ove och Marie 

ansvarar för genomläsning och förslag till remissvar. Troligen kommer 

även Najaden att skicka in remissvar. 

 

Gold Cup (Guldpokalen) för Nordisk Folkbåt 2024 

Projektgruppen arbetar med bemanning, domare och seglingsledare. 

Datum 6-12 juli, 2024. 

 

Uthyrning av båt som bostad 
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Det beslut som ligger fast och som står i regler för HSS på hemsidan är 

följande: “15. Uthyrning av båt ;Uthyrning av båt som ligger vid HSS 

brygga med vinstintresse och med annonsering offentligt är inte tillåtet.”  

 

En person hyrde förra året ut sin båt och blev tillsagd att sluta med detta 

i augusti 2022. Trots det planerade han att göra detsamma detta år, 

dessutom med ytterligare en båt. Efter kontakt med honom (via mail) har 

han lovat att följa våra regler och inte hyra ut båtarna. Detta kommer att 

kontrolleras. 

 

  

9. Styrelsemöten under våren; 8/6   
  
10. Sammanträdet avslutas 
 
 
 
 -----------------------------------     —------------------------ 
  Ove Bengtsson / ordförande                        Lars Häggström/sekreterare     
 
 
 
 
-----------------------------------  

   Pearl-Angela Marsh / justerare  


